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Styrelseprotokoll nr. 8 år 2023 

fört vid SBK Daladistriktets styrelsemöte  

2023-06-29 kl. 19:00 digitalt via Zoom  

 
Närvarande: Nina Christoffersson, Roland Hellberg, Lars Holm, 

Cecilia Borgljung, Anders Östling, Karin Ljudén, Anna Isaksson 

 

Återbud: Anna-Karin Norlander, Jörgen Thorsell, Kristina Jugas 

 

Tjänstgörande suppleant: Karin Ljudén 

  

                       

§87 

MÖTETS ÖPPNANDE 

 Ordförande Nina Christoffersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§88 

GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

 Den föreslagna dagordningen godkändes.  

 

§89 

VAL AV JUSTERARE 

 Mötet utsåg Anders Östling till protokolljusterare. 

 

§90 

FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

 Protokoll från styrelsemöte den 13 juni godkändes och lades till handlingarna.  

 

§91 

SKRIVELSER 

 Inga skrivelser har inkommit sedan senaste styrelsemötet.  

 

§92 

VU-BESLUT 

 Inga VU-beslut fattade sedan förra styrelsemötet.  

 

§93 

SM BRUKS 2024 

 Nina Christoffersson meddelar att förbundsstyrelsen ställt en officiell fråga till 

Dalarna om arrangörskap av SM i bruks 2024. De har också önskat en 

kravspecifikation på vad distriktet skulle behöva för stöd för att kunna 

genomföra arrangemanget med så kort varsel. I dagsläget är det inte klart om 

IGP kommer att ingå i bruks-SM.  

 

 Ekonomiska förutsättningar gås igenom, och en uträkning görs för att se hur 

mycket sponsring som skulle krävas för att arrangemanget inte skulle gå med 

förlust. Om det inte skulle gå att få någon sponsor alls utöver Agria skulle 

arrangemanget gå med 200 000:- i förlust. Förslag läggs fram om att täckning 

från förbundet för denna eventuella förlust skulle vara en trygghet för att 

genomföra SM.  
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 Mötet diskuterar vilka förutsättningar som förändrats sedan SM 2022. Mycket 

arbete skulle krävas med bland annat nya marker för spår och sök. Flera 

personer som hade centrala roller under förra SM har tackat ja till nytt uppdrag 

om det blir aktuellt. 

 

 Styrelsen beslutade att tillsätta en arbetsgrupp för att ta fram en kravlista till 

förbundet, där förutsättningar för att kunna arrangera SM med mycket kort 

varsel framgår. Listan kommer sedan att tas upp i styrelsen för att därefter 

skickas in till förbundet. 

 

 Styrelsen beslutade vidare att kalla till distriktsmöte för att få klubbarnas 

synpunkter på ett eventuellt SM-arrangemang 2024.  

 

§94 

ÖVRIGA FRÅGOR 

Karin Ljudén informerade om att arbetet inför distriktets bruksläger fortgår och 

det finns ett fåtal platser kvar.  

 

§95 

NÄSTA MÖTE  

Distriktsmöte den 2 augusti kl. 19:00 via Zoom. 

 

§96 

MÖTETS AVSLUTANDE 

 Nina Christoffersson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

 

 

 

Signeras digitalt av mötesordförande Nina Christoffersson, justerare Anders Östling och 

mötessekreterare Anna Isaksson, se bilaga.  


